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i har hatt både EM og VM for kvinner og menn, og på skøytebanen på øya har en
hel skoleklasse trent i start på skøyter. På startstreken står Ståle, Terje, Tove og
Lena. Starten ser ut til å være litt uryddig. Starteren Thomas Byberg var nok bedre
som skøyteloper enn han nå er som starter.
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F isp~1
Hjertelig takk
for oppmerksomheten ved Rolf Never
mo’s bortgang.
Takk for blomster og deltagelse til hans
siste hvilested.

Magnhild Nevermo
mijamilie

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet og deltagelse
ved vår kjære lille Øyvind’s begravelse.

Karl Leil.vold og
Karsten Johannessen

All oppmerksomhet
til min 70-årsdag frabedes.

Malvik kirke
I anledning Kvinnenes Internasjonale
BØnnedag blir det møte i Malvik kirke
fredag den 4. mars kl. 19.00.
Misjonær Edel Nordstrand deltar.
Alle kvinner hjertelig velkommen.

Konsert

Liv Fosse

med elever og lærere ved Malvik kom
munale musikkskole.
Mandag 7. mars kl. 18.30 på Saksvik
skole.
Onsdag 9. mars kl. 19.30 i Hommelvik
kirke.
Alle musikkinteresserte Ønskes velkom
men på konsertene.
Fri entré.

Hommelvik Juniorkorps
trenger en person som kan sy noen
uniformsbukser av og til.
Henvendelse snarest tif. 97 05 48 eller
tif. 97 08 61.

Malvik Husflidslag
Husflidslaget har mØte på Vikhamar
skQle onsdag 16. mars kl. 19.30.
Emne for kvelden:
Pjoning og eventuelt plantefarging.
Ta med heklenål og litt garn.
Gamle og nye medlemmer Ønskes vel
kommen.

Styret

Malvik Friundervisning
Maskinskrivningskurset starter på Hom
melvik ungdomsskole 3/3 kl. 19.00.
Vårt nye rock and roll-kurs starter på
Hommelvik ungdomsskole 7/3 kl. 19.00.

Påmelding til studiesekretær GlØrstad
over telefon 97 66 39 etter kl. 16.00.

Malvik Friundervisning
v/studiesekretær GlØrstad

TILSKOH TIL SAMFUNNSHUS
Søknad om tilskott til drift og vedlikehold av samfunnshus og forsam
lingslokaler for 1983 sendes

innen I. april 1983.

Malvik Kulturstyre, Hommelvik

Av søknaden bør det framgå hva midlene tenkes brukt til. Dersom det
søkes om midler til større prosjekter bør finansieringsplan legges ved.
Regnskapsutdrag for husets siste driftsår må vedlegges.

MALVIK KOMMUNE
KommuneingeniØren har for 1983 midler som skal brukes til vedlikehold
av private veger og opprusting av private veger.

Interesserte søkere må sende med kostnadsoverslag og planer for det
arbeid som tenkes utført.
Tildeling av midler foretas av Teknisk utvalg.

Søknaden sendes kommuneingeniØren i Malvik, 7550 Hommelvik, innen
I. mai 1983.

Kommuneingeniøren

Olaf Fossmo

Stadfestet reguleringsendring for
Del av Saksvik, utbedring av E6

I henhold til bygningslovens § 27 nr. 5 kunngjØres med dette at fylkes-
mannen i Sør-Trøndelag med brev av 28.01.83 har stadfestet Malvik
kommunestyre’s vedtak av 22.11.82 vedrørende reguleringsendring for
«Del av Saksvik, utbedring av E6» — Endringer av gangvegtrasé og
arealutnyttelse ved Saksvik Øvre.
Endringen omfatter del av eiendommen Saksvik Øvre, gnr. 1, bnr. 1.

Krav om erstatning i henhold til bygningslovens § 32 nr. I og § 42 må
være framsatt innen I år fra d.d.

Stadfestingen kan påklages til Miljøverndepartementet.
Klagen må framsettes skriftlig gjennom fylkesmannen i SØr-TrØndelag
innen 3 uker fra d.d.

Malvik bygningsråd

Malvik kommunale musikkskole (MKM)

INSTRUMENTAL OG VOKAL OPPLÆRING
Søknadsfrist for opptak på instrumental/vokal opplæring fra høsten 83 er
satt til 1. april.
Musikkskolens nye informasjonsbrosjyre med vedlagte sØknadsskjema
fås ved å henvende seg til grunnskolene i kommunen eller til MKM’s
kontor på Vikhamar, tlf. 97 62 18/97 68 78.

ANDRE DISIPLINER
SØknadsfrist på musikkførskole, grunnkurs, jazzballett, ballett og folke
viseleik er I. august for skoleåret 83/84. Interesserte kan allerede nå
sende inn sin søknad. Det benyttes samme søknadsskjema/informasjons
brosjyre som for instrumental og vokal opplæring.

GRUPPA HASS BJARNE
er et relativt nytt begrep i trØndersk/norsk underholdningsverden.
Rundt seg har Bjarne nå samlet en gjeng revyglade folk fra både by og
land — og hva var vel da mer naturlig enn at gruppas tredje produksjon
fikk tittelen «By og land — land i hand>’. Den skal viser i samfunnshuset
i Ytre Malvik lørdag 5. mars kl. 20.00.

Forhåndssalg av billetter ä kr. 50,— i samvirkelagene på Malvik og
Vikhamar og i KBS på Hundhamaren.
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Sports- og friluftssenter
Et vinteridrettsanlegg, el/er rettere et sports- og friluftssenter
begynner å ta form på Jervskogen.
Som vi tidligere har,fortalt har et særskilt skiutvalg i Hommelvik
Idrettsiag utfØrt mye dugnadsarbeid i Svartåsbakken. Det er
bygget oppholdsrom med restaurant under hoppet og det er
ordnet med flomlysanlegg fra aggregat. Skibakken er ikke så stoi~,
det kan hoppes opp til 35 meter, men ikke langt unna har
idrettslagsmedlemmer etter tillatelse fra kommunen foretatt hogst
og rydding for en 60-meter hoppbakke. Tømmeret skal brukes til
materialer for fartstillas og en del skal selges for å skaffe inn
tekter.
Ennå gjenstår mye arbeid før bakken kan tas i bruk, men til
sommeren skal grovarbeidet utføres med maskiner.
Når denne bakken blir ferdig vil den gamle Svartåsbakken bli
brukt til guttebakke, og i tillegg er det planer for anlegg av
lyslØype.
ikke langt fra disse skibakkene har Malvik Travlag opparbeidet
sin travbane på leiet grunn av Bakken Vestre. Det er utført et
stort arbeid av ivrige medlemmer. Banen er om lag 500 meter,
men etter planen for anlegget skal den utvides til stØrre omkrets,
og det er nødvendig. Den har hittil vært hyppig i bruk til trening,
og mange venter nå på at det første travlØpet skal holdes.
I nærheten av travbanen har også en del skytterlagsmedlemmer
en bane for leirdueskytting som ofte er blitt brukt~ og et lite stykke
fra denne skytebanen har vi AUF-hytta.
•Denne hytta står på grunn som er kjøpt av kommuneeiendommen
Bakken for en del år siden. Hytta har ikke vært brukt så mye i~de
siste åra, og den er heller ikke blitt vedlikeholdt som den burde
blitt. En årsak til dette har vært at kommunen for et par år siden
ville at hytta skulle flyttes for at området for kommunens grustak
like ved skulle kunne utvides. Arbeiderungdomsiaget mente da at
kommunen måtte flytte hytta til et nytt og egnet sted, men det er
det ikke hittil blitt noe av.
Vi håper at det heller ikke blir noe av dette, men at hytta kan bli
satt i bedre stand og komme til nytte for friluftslivet, slik det nâ
ligger til rette for dette på Jervskogen. Vi håper derfor at kom
munen kan finne et nytt grustak.
Når det nåværende grusïaket blir tømt vil det der bli er stort
område til parkeringsplass ved forskjellige rilstelninger og som
utfartsplass til Jervfjellet.

K.N.

Fra kulturstyret:

Lysløyper
I kommunen finnes det nå i alt 5 lys-

løyper. I Mostadmark, Hommelvik og 3
i Ytre i Malvik.

Hittil har eierne betalt strØmavgiftene
og deretter søkt u/i-utvalget/kulturstyret
om refusjon. Full refusjon er gitt og i
tillegg dekning av andre vedlikeholds
utgifter, da lyslØypene har vært åpen for
bruk av alle kommunens innbyggere.

Fra og med I. termin 1983 er det
vedtatt at strømavgiftene skal betales
direkte av kommunen. Uli-utvalget/kul
turstyret tar over og står ansvarlig og
utfører kontroll med at lyset blir stående
på bare i de kveldstimer lyslØypene er i
bruk, og ikke som det skjer i enkelte
tilfeller nå at lyset står på døgnet rundt.

Fotballmål
Hommelvik Idrettslag har etter sØk

nad fått bevilget kr. 7.500,— til kjøp av 2
sett flyttbare fotballmål med nett som
skal brukes til de yngste klasser i tre
ning og cup-arrangementer. Liknende
mål er tidligere innkjøpt til Viksletta på
Vikhamar. Målene er av brennlakkert
stål og kjøpes til Øya idrettsanlegg.

17. mai-nemnder
Kulturstyret har oppnevnt disse 17.

mai-nemndene.
Hommelvik: Jorun Thunem, Willy Val
leraune, Roger Holmen, Bodil Løvås,
Viktor Berg, Oddmund Draveng, Olav
Haase, Eli Randi Sæther, Grete Lorvik,
Odd Husum, Svein Olav Haug, Ann
Jorun Dahle og Randi Fossen.
Vikhamar: Kan Åsen. Monica Steen,
Aasta Bakken. Martha S. Kalland,
Solveig Fossmo, Randi Thrones. Tore
SØreide, Pål Skalle, Kjell Kvamstd,
Helge Melvold, Tore Nybnodahl og
Torbjørn Stav.

Nemndene skal selv velge formenn.
sekretærei og kasserere.

Registrering av kulturminner
I de 2 siste åra har det vært bevilget

midler til registrering av eldre hus i
kommunen.

I fjor ble en ferdig med krets I.
Muruvik, krets 8 9 10. 1-laugan
Malvik Vikhamar Hundhamaren.
Det står nå igjen strekningen Haugan—
Blåhamaren langs riksvegen, samt indre
del av kommunen.

Det ble i fjor bevilget kr. 5.000.— og
med statstilskott i samme størrelse ble
det kr. 10.000.— til rådighet.

Kulturstyret har avsatt det samme
beløp i år. og kulturseknetæren har fått
myndighet til å engasjere registi-erings
folk.
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Kommunestyrevedtak

God skatteinngang i 1982
Kommunestyret har desidert skatte

regnskapet for 2. halvår 1982. Kommu
nens andel av skatter og skattetrekk ble
kr. 17.389.599,—. For hele året ble kom
munens andel kr. 34.670.201.

Dette er kr. 3.511.645,— mere enn for
1981, og kr. 270.201,— mere enn budsjet
tert for 1982 etter at budsjettet er blitt
forhØyd med kr. 1.400.000,— i budsjett-
året.

Skatteregnskapet ble godkjent i sam
svar med kommunerevisors desisjons
innstilling.

Statstilskott til politiske partier
Statstilskott til de politiske partiers

kommuneorganisasjoner er vedtatt av
kommunestyret.

Beregningene er foretatt etter stemme-
tallene ved kommunevalget i 1979 med
kr. 4,85 pr. stemme, et grunnbelØp til
kommunestyregruppene og tillegg kr.
345,— pr. representant.

I henhold til dette tilkommer partiene
disse beløp:
Arbeiderpartiet
Høyre

Utgiftene forskotteres med refusjon
fra staten. Eventuelle klager må settes
fram innen 3 uker etter kommunestyrets
vedtak.

Fra skolestyret:
Søknad om 7. klasse ved
Saksvik skole

Foreldre og foresatte til elever ved
Saksvik skole har søkt om å få beholde
7. klasse som en midlertidig ordning inn
til Saksvik skole er utbygd til 1—9. skole.
Det vises til bl.a. uheldige virkninger
med skoleskyssen til ungdomsskolen i
Hommelvik og til fordeler ved å få fort
sette ved Saksvik skole.

Samarbeidsutvalget ved skolen og for
eldrerådet har enstemmig tilrådd søk
naden, mens lærerrådet ved skolen har
mot 2 stemmer tilrådd den.

Lærerrådet ved Hommelvik ungdoms
skole mener det vil bli en uheldig ordning
om søknaden innvilges. Saksvik skole er
lite egnet som ungdomsskole, da den er
bygd som 1—6 skole, mens Hommelvik
ungdomsskole er planlagt og dimensjo
nert som ungdomsskole, 7—9 (10).

Skolesjefen har tilrådd at søknaden
om å opprette 7. klasse innvilges for
1983/84, da ordningen blir midlertidig og
ikke fører til merutgifter for kommunen.

Skolestyret vedtok imidlertid med 10
mot 2 stemmer at søknaden ikke kunne
innvilges.

Leirskoler
Skolestyret har vedtatt at det på leir-

skoler med pedagogisk personell skal
følge med en lærer i klasser med 25
elever. På leirskoler uten pedagogisk
personell kan to lærere følge klasser med
16—30 elever.

Lærere som er med klasser til beman
nede leirskoler i Drageid i Osen og
Teveltunet i Meråker tilstås godtgjØring
kr. 200,— pr: dØgn ordinær hverdag. De
som drar til Gammelvollstuggu i Selbu
får kr. 100,— i tillegg pr. døgn tor ube
mannet leirskole.

Opphør av skoleskyss
Om lag .25 eleyer-fra Langåsen, Lia,

Sandmark og KorntrØberget som går i
1.—3. klasse ved Hommelvik bameskole
o~ l~ar hatt skole skyss, kan nå bruke den
nye gangbrua som Hommelvik Idrettslag
har satt opp over elva Homla.

Dermed unngår de den meget trafiker
te E6 og får en trygg skoleveg, og skole
styret har vedtatt at skoleskyssen skal
opphØre fra februar i år.

Installering av alarmsystem
Både Saksvik skole og Vikhamar

skole har i det siste året vært utsatt for
innbrudd, hærverk og tyveri. Skolestyret
har i år bare bevilgning til å installere
alarmsystem ved en av skolene, og det
har vedtatt å installere alarm md robot
telefon ved Vikhamar skole.

Fra formannskapet:
Asfaltering av Mostadmarkvegen

Vegvesenet har sendt kommunen for
slag til asfaltering av fylkesveger i 1983.

Av økonomiske grunner er det ikke
bevilget penger i 1983, men på grunn av
mindre forbruk av bevilgning i 1982 er
det overført kr. 120.000,— til forarbeid og
dekke i 1983. Vegvesenet foreslår å legge
fast dekke på strekningen Midtsand
Midtsandan stasjon og Naustlia—Mal
vik.

På kommunebudsjettet er det avsatt
kr. 93.000,—, og formannskapet har fore
slått at det skal legges fast dekke på
fylkesvegen fra Isdammen i Hommelvik
til Mostadmark så langt det samlede
beløp kr. 213.000,— rekker.

Personheis i samfunnshus
Ytre Malvik Samfunnshus har søkt om

bevilgning til en personheis for funk
sjonshemmede i rullestoler.

Arkitekten har antydet prosjektarbei
det til ca. kr. 15.000,— og den totale
kostnad til ca. kr. 350.000,—.

Formannskapet har vedtatt at det skal
bevilges inntil kr. 10.000,— i tilskott til
prosjektarbeidet og at de øvrige kost
nader blir tatt med som post i langtids
budsjettet i 1984.

Salg av veggrunn
Kommunen kjøpte i 1982 veggrunn til

Havnevegen i Hommelvik av A/S Mer-
aker Brug. Hensikten var ellers at rest
arealer som hadde liten interesse for
både kommunen og A/S Meraker Brug
skulle overdras til tilstøtende naboeien
dommer. I henhold til dette er Iver
HØiby tilbudt å kjøpe 184,3 kvm, til pris
kr. 4.773,— og Henrik og Armand Petter
sen og Harald Kullbotn 50 kvm, til pris
kr. 1.295,—, etter kvm.pris kr. 25,90.

Industriområder
Etter at Brødr. Østerås’ Sagbruk og

Høvleri er opphørt er det blitt ledige
industriområder på Nesset.

Formannskapet har vedtatt at det skal
bevilges kr. 35.000,— til annonsering av
de ledige industriområdene.

Salg av forretningstomt
i Vikhammeråsen sør

I 1977 vedtok formannskapet at det
kommunale tomteselskap skulle kunn
gjøre til salgs en forretningstomt i bygge-
feltet Vikhamaråsen sør.

6 firmaer meldte seg interessert og
tomteselskapet foreslo at forretnings
tomta skulle stilles til rådighet for
Trondos.

Fra tomteselskapet har formannskapet
nå fått melding om at det på grunn av
usikkerheten om eventuell utvidelse av
byggefeltet mot Øst har vært vanskelig å
komme fram til en endelig konklusjon
med hensyn til pris og betingelser.

Trondos er villig til å betale kr.
270.000,— for tomta, men setter som be
tingelse at det gis 2 års frist for å starte
bygging på tomta og at kommunen har
rett, men også plikt til å kjøpe tomta
tilbake til opprinnelig pris tillagt renter.

Det synes å fremgå klart fra Trondos’
side at det ikke er aktuelt å bygge forret
ning i Vikhammeråsen uten at bygge-
feltet blir utvidet i betydelig grad.

Tomteselskapet mener at gjenkjØps
plikten innebærer ingen risiko for kom
munen da det, hvis forretningsalterna
tivet faller bort, kan reguleres og om
settes 5 boligtomter av normal størrelse.

Formannskapet vedtok at den regu
lerte forretningstomt selges til Trondos
for kr. 270.000,—. Dersom tomta ikke
bebygges med forretningsbygg innen
15.2.1985 har kommunen gjenkjØpsrett
til opprinnelig pris uten tillegg av renter.
Det inngås avtale med Trondos. Avtalen
må godkjennes av formannskapet.

Senterpartiet
Sosialistisk Venstreparti
Venstre
Kristelig Folkeparti

kr. 16.172,—
» 7.868,—
» 3.888,—

3.116,—
» 2.966,—
» 2.325,—
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Det gamle bildet

I——

Jakttida for ryper er nå slutt for denne gang, og vi har ikke hørt om noe stort rypeår.
Det bildet vi bringer viser at det har vært bedre før om åra. Bildet er fra en setervoll i Ålen i
1950-åra, og det er Ottar Olufsen, Harald Olufsen og Einar Brandslet som var på jakt i fjella
mellom Reitan og Riasten.
Som vi ser ble resultatet ganske bra etter en ukes jakt. På seterbuveggen henger 52 ryper og i
tillegg 4 harer.
Bildet er utlant av Ole Breen.

ÅRsMØTER

Hommelvik Arbeider
kvinnegruppe

har holdt årsmØte og styret består nå av
Solveig Schjetne, leder, Brit Forslund,
nestleder, Bodil LØvås, kasserer, Brit
Wikmark, sekretær, Edit Olufsen, styre
medlem, Lisbeth Sæther, varamedlem
og Ella Persson, studieleder.

Til festkomité ble valgt Anny Haugen,
Kan Øwre, Turid Auran, Gunhild Eg
gen, Åse Olufsen, Hjørdis Refseth.

Representanter til Malvik Arbeider
parti: Ella Persson, Karen LØvås, Magn
hud Nygaardsvold, Jorun Sveian, Jenny
Forslund.

Representanter til Folkets Hus: Eli
Amundsen, Turid Auran, Emy JØssås.

Revisorer: Jenny Skauge, Reidun Ny
gaardsvold.

Valgkomité: Birgit Flataker, Rigmor
Solem, Jorun Sveian, Sølvi Byberg.
Bente Olufsen.

Hommelvik Arbeiderlag
har holdt årsmØte ~g foretåjt disse valg:
Kristian Nevermo, formann, Per Eggen,
nestformann, Åke Brândslet, kasserer,
Bente Olufsen, sekretær; Edvin Leirvik,
styremedlem.

Beretningen viser at 1982 var et godt
arbeidsår og med Økning i medlemstallet.
Videre ble lokalrevyen sammen med
Hommelvik AUF en stor suksess.

Malvik Vel
Årsmøte holdes tirsdag 8. mars kl. 19.30
i Samfunnshuset.

Saks/iste:
Åpning
Beretning
Regnskap

Eventuelle saker/forslag som ønskes tatt
opp må være styret i hende snarest.
OBS. Kvinnegruppen i Malvik Vel øns
ker å oppta sin virksomhet. Alle interes
serte ønskes vel møtt hos Tordis Stok
dahl 16. mars kl. 19.30.

Sentrum Vel
har hatt årsmøte og følgende styre er
valgt:
Formann: Sverre Jensen
Nestformann: Gunvor Grendal
Sekretær: Anne-Brit Eriksen
Kasserer: Odd Solli
Styremedlem: Ivar B. Hagen
Varamann: Oddny Leirvik.

Kapell i Mostadmark
Jeg leste i Bygdebladet for februar at

kommunen skal bygge et kapell i Mo
stadmark til nesten 3.000.000 kroner.

Det første jeg tenkte var: Dette tror jeg
ikke noe på. Det må være trykkfeil. Det
må være et null for mye i dette beløpet.

Nå vet jeg ikke hva jeg skal tro, etter
det jeg senere har hørt folk fortelle, og
hva jeg har lest i et senere innlegg. I
hvert fall ikke før Bygdebladet kan be
krefte eller avkrefte at det skal brukes
flere millioner kroner til et stort kapell i
Mostadmark, når folket der bare har

v—

dA

4.

Vegbelysning
Lysløype
Innkomne forslag
Valg.

Styret
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Som nevnt i tidligere nummer av
Malvik .Bygdeblad, ville sosialstyret
komme tilbake med nærmere infor
masjon om vietnameserne og deres
«nye liv» i Hommelvik.

Det er nå 3 måneder siden de
kom, og de har gjort sine første
erfaringer både med det trønderske
klima og med det trønderske lynne.
Noen av leserne har allerede prøvd
ut litt hvordan det går når man star
ter en samtale med dem — på norsk,
og til de som ennå ikke har våget
det, kan en vel bare si: Prøv! — Det
er lettere enn dere tror!

Vi må vel erkjenne at norsk-kun
nskapene er ulikt fordelt i gruppen.
Men så ulikt utgangspunkt fra Viet
nam som 3-årig universitetsutdan
ning av relativt ny dato, og ned til 5
år i grunnskole i et land i krig, må
grunnlaget for å lære norsk være
forskjellig. Situasjonen er derfor nå
at 3 av de voksne i løpet av 5—6 uker
vil ha gjennomgått den opplæringen
alle får tilbud om, mens den fjerde
voksne vil fortsette med norskopp
læring til ut i juni d.å.

Etter denne opplæringen regner
sosialstyret med at alle vil klare å
føre en brukbar samtale, men en
viktig forutsetning er at de har til
strekkelig med kontakt i lokalmiljØet
til at de også får praktisert den
norsken de har lært.

Når så mye er sagt om kunnska
pene i norsk, må en vel også nevne
litt om de problemer som oppstår —

for problemfritt er det ikke å skulle
tilpasse seg i et land med helt ulike
skikker og språk, og dette har også
med mange andre ting å gjøre enn
klima og lynne!

Mens vi er inne på lynne:
Alle nordmenn er ikke like — det

samme gjelder vietnameserne. Et
hjelpemiddel for å «finne fram» i det
norske samfunn er språkkunnska
per, et annet hjelpemiddel som på
mange måter kan være like viktig, er

bedt om å få et lite kapell til noenlunde
rimelig kostnad.

Kan Bygdebladet hjelpe meg?
Vantro Tomas

Vi ma bekrefte at vedtatt kostnadsover
slag for kapellet er kr. 2.688.400,—, om
det skulle hjelpe noe.

evnen til å være utadvendt, gjerne
litt pågående i din kontaktsøken.

Sosialkontoret har i samarbeid
med sosialstyret — funnet det riktig
å iverksette tiltak for å framskynde
prosessen med å bli selvhjulpen også
utad. Det er derfor nå blitt engasjert
en norsk «støtteperson» som har
sine vesentligste arbeidsoppgaver å
— formidle kunnskap om de viktigs

te sidene ved «dagligliv i Nor
den»,
få brukt norsk-kunnskapene i en
praktisk sammenheng, slik at
læringseffekten blir større.

Sosialstyret har tro på denne måten
åjobbe på. Kunnskap om samfunnet
og hvordan en skal orientere seg i
lokalsamfunnet må ses på som en
helt grunnleggende ferdighet for å
finne seg til rette og trives i et nytt
land.

Bortsett fra disse «begynnervans
kene» synes våre vietnamesiske
venner å ha klart omstillingen godt.
Det bør nevnes at kommunen
17.01.83 mottok sin sjuende vietna
meser, en gutt på 13 år. Han bor nå
sammen med sin bror og svigerinne i
Nessvegen, og gjennomgår f.t. eIe
mentær norskopplæring.

Sosialstyret vil — etter en vur
dering av informasjonsbehovet —

også senere komme med smådrypp i
Bygdebladet. Dermed kan alle —

også de som ikke selv har anledning
til personlig kontakt med vietna
meserne — få vite litt om hva som
skjer. Malvik sosialstyre

HIL’s skiavdelings
kronerulling til
snoskuter
Kronene ruller inn!
En kvitterer nå for innbetalt
kr. 1.325,—.

Følgende har betalt kr. 25,00:

Tor Erik Jonsdal har bet. og utf.:
John HØiby. Emil Moen. Harald
Kringhaug.

Reidar JØrgensen har bet. og utf.:
Inge BrØseth. Per Fevåg.

Kjell Dybvad har bet. og utf.:
Helge Pettersen, Kjell B. Pedersen.
Sverre Jensen.

Kåre Sagmyr har bet. og utf.:
Helge Sandmark, Øyvind Haagen
stad. Torgeir Sæther.

Kåre Hammer har bet. og utf.:
Birger Rammer. Frank Fuglem. As
bjØrn JØsås.

Erik Stav har bet. og utf.:
Hugo Haug. Egil Rødde. Arnold
Lutdal.

Arnold Lutdal har bet. og utf.:
Rikard Stokbak. Kristian Fuglem.

Svein Moen har bet. og utf.:
Vidar JØrgensen. Egil Engan. Bjarne
Blokkum.

Mary Moen har bet. og utf.:
Helen Haugen. Solbjørg Jenssen.
Rigmor Reppen.

Ingrid Slind har bet. og utf.:
Nils Slind, AsbjØrn Slind. Per Slind.

Armand Pettersen hr bet. og utf.:
Sverre Pettersen, Øystein Sneisen.
Kjell Sneisen.

Idar Nufsfjord har bet. og ut!.:
Sverre Bykvist, AsbjØrn Aftret.
Oskar Sorthe.

Solveig Resell Snoen har bet. og utf.:
Reidar Resell. Kjell Erik Resell,
Ai-nfinn Sæther.

Johan Fjeseth har bet. og utf.:
Geir Larsen. Arve Jakobsen, Harald
Melbye.

Ellinor Hallien har bet. og utf.:
Rigmor Sneisen, Heidi Fossen.
01aug Svedahl.

Arne Brobak har bet. og utf.:
Sturla Leirvik, Morten Bostad, Per
Arne Spets.

Gunhild Brobak har bet. og utf.:
Gjertrud DrØyli, Haldis Berg. Mål
frid Bjerkan.

Jan Haldberg har bet. og utf.:
Anne Lise SjØholt. Odd Husum.
Leif Hansen.

BjØrn Rosvold har bet.
Alf Sommervold har bet. og utf.:

Harald Kulbotn, Roy Nordvik.
Torgeir Sneisen har bet. og utf.:

Svein Helge Wuttudal, Ole Kr. Rø
stad. Hans Morten Pedersen.

BjØrn Kringen har bet. og utf.:
TorbjØrn Hagen. Geir Widerøe,
Svein Olav Haug.

Tor Sommervold har bet. og utf.:
Emil Haugan, Edel Sveian. Terje
Stav.

Einar Thoresen har bet.

Innbetaling og ny utfordring kan skje til
Kåre Skare. GrØnberg, Helge Øwre og
Ola Renå Solbakken eller Malvik Spare
bank over giro nr. 4218.46.21953.

VIETN MESERNE, JA -

HVORDAN GÅR DET TRO?

Steinar Haugen har bet. og utf.:
Armand Pettersen. Arvid SØberg.
Harald Larsen.

Torleif Renå har bet. og utf.:
Sverre Esten Fossen, Gustav Fos
sen, Nikolai Fossli.

Anders Resell Snoen har bet. og utf.:
Ole Hellevik, Tore Reppen. Roar

Red. SjØtrØ.
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nge skuespillere
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MUSIKKSKOLENS
TEGNEKONKURRANSE

Musikkskolen gikk i begynnelsen av
februar ut med en invitasjon til alle
~levene i grunnskolen om å tegne for-

Jag til forside på musikkskolens nye
informasjonsbrosjyre.

Brosjyren skal brukes til å informere
om Malvik komm. Musikkskole, og vil
bli trykt i over 2000 eksemplarer.

Det var en enorm oppslutning om
konkurransen, og det ble totalt innlevert
over 350 forslag fra barn og ungdom i
kommunen. Juryen fikk derfor en meget
vanskelig oppgave. Det var kommet inn
mange gode tegninger, men man klarte

til slutt å komme fram til 3 tegninger
som det var vanskelig å skille. Musikk-
skolen valgte derfor å gjØre bruk av alle
disse tre tegningene, og vil få gratulere
vinnerne:

Gunnar Woldmo. Hommelvik barne
skole, 2. klasse
Mona SkjØlberg, Vikhamar skole,
5. klasse
Kine Arnevik, Saksvik skole,
6. klasse

Premiering av tegningene vil bli gjort på
musikkskolens vårkonsert.

Musikkskolen vil til slutt få takke alle
de elevene som har sendt inn forslag til
konkurransen.

Fjelireglene
1. Legg ikke ut på langtur uten
trening.

2. Meld fra hvor du går.

3. Vis respekt for været og
værmeldingene.

4. Lytt til erfarne fjellfolk.

5. Vær rustet mot uvær og
kulde selv på korte turer. Ta
alltid med ryggsekk og det ut
styr fjellet krever. Pa lengre
turer: Alltid spade!

6. Husk kart og kompass.

7. Ga ikke alene.

8. Vend i tide, det er ingen
skam a snu.

9. Spar på kreftene og grav
deg inn i snøen om nødvendig.

•41’

i.
4-

(r~ —
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Ved innvielsen av det nye verkstedbygget i Jøsåsen landsby i Mostadmark siste høst deltok bl.a. landsbyboerne i
innvielsesprogrammet med framføring av et Goethe-eventyr.
De unge og flinke skuespillere som vi ser på bildet fikk applaus fra de mange som var til stede ved innvielsesfesten.

MØTEUKE v/Bernt Sveås 1.—6. mars
Tirsdag, onsdag, torsdag: Hommelvik bedehus kl. 19.30.
Fredag: Forbord bedehus kl. 19.30: Mannsmøte.
Lørdag: Kirkesalen Betania kl. 18.00.
Søndag: Forbord bedehus kl. 17.00: FEST —

«Hele Indremisjonen synger»

Vi vil gjerne at DU kommer!

Arr: Indremisjonen
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~~tforefliflgen foreslår to småbåthavfler
Ved Nygårdsfiæra og i Malvikbukta

Et 5måbåthavnutvalg som består av
Jon Eidem, Klaus Hofstad, Finn T.
Nilsen, Kjell Reitan, AsbjØrn Slind med
Finn Kilsand som sekretær er oppnevnt
av Hommelvik Båtforening, og det har
avgitt rapport om småbåthaVner i kom
munen.

Utvalget som har foretatt undersøkel
ser i Muruvik, ved Nygårdsl3æra. Midt
sandan. Malvikbukta og ved Vikhamar
skjæret har festet seg ved Nygårdsf]æra
i Hommelvik og i vestre del av Malvik
bukta.

I generalplanen for kommunen er det
redegjort for kommunens behov for
småbåthavn. Her er det antatt at kom
munen omkring 1985 vil ha en småbåt
tetthet på 1:40, eller ca. 250—300 små-
båter. Nyere telling foretatt av båtfore
ningen viser imidlertid at det allerede nå
er behov for ca. 250 båtplasser, og at
utviklingen på dette området har gått
raskere enn fØr antatt.

5måbåthavnutvalgets rapport er nå
oversendt formannskapet med innstil
ling på to småbåthavner, og «Dreggen»

som er medlemsblad for Hommelvik
Båtforening har spurt ordfører Iver
HØiby om når innstillingen vil bli be
handlet.
— Denne innstillingen vil muligens fore
lØpig bli behandlet rent administrativt,
og dermed går det raskere, sier ordføre
ren. Det er ennå ikke helt avgjort, men
sannsynligvis må utvalget innstille seg
på å utføre noe mere arbeid med saken,
slik det er gitt mandat til. Administra
sjonen vil i tilfelle ta kontakt når dette
er vurdert nøyere.
— Så innstillingen er tydeligvis ikke lagt
på is?
— Nei, så absolutt ikke. Innstillingen
ligger nå som vedlegg til generalplanen
for kommunen. Men, som du sikkert
forstår ligger mye arbeid og venter i en
slik sak som dette. Bl.a. vil jo alltid
grunnundersøkelser komme inn i bildet,
og de koster penger. Avklaring vedrø
rende grunnavståelser krever jo også
mye arbeid...

Dessuten vil det bli aktuelt å ta kon
takt med båtfolk, bl.a. gjennom Hom

melvik Båtforening vedrørende de Øko
nomiske forpliktelser som vil bli pålagt
de enkelte båteiere. Men, jeg gjør ut
trykkelig oppmerksom på at dette ikke
er aktuelt å diskutere nå, det ligger mye
annet og venter før vi kommer så langt
at vi skal begynne å diskutere detal
jer...
— Jo. vi i båtforeningen har arbeidet
med denne saken i snart sju år, og vet
hva det vil si å vente! Hovedsaken for
oss som båteiere, eller rettere sagt båt
brukere, er at det jobbes med saken i et
forsøk på å finne løsninger på båthavn
problemet. Vi håper derfor du kan si oss
her og nå, at du vil jobbe med saken så
raskt og så effektivt som mulig videre.
— Ja, det kan jeg forsikre at jeg 4J)
gjøre, sier en travelt opptatt ordfører
som fikk enda en telefon fØr han skulle
dra til et møte tre minutter senere.

Fiskekonkurransen
Også ved den siste fiskekonkurransen

var det en gledelig Økning antall del
tagere. Også været var flott, noe som
sjelden ved båtforeningefls arrangeme -

ter...
Fine premier og den nå tradisjonelle

STORFESKARD~OMEN gikk til
følgende:
l.pr.: Guri Ingdal. SEl 8.6 kg.
2.pr.: Trond Eliassen, TORSK 7,7 kg.
3.pr.: Jan Tore HalstadtrØ, TORSK 5.5

kg.
Vi takker for innsatsen, og Ønsker vel
kommen tilbake 1983!

FLYTEBRYGGE
For å gjøre det lettere for eldre og

handicappede å nyte båtlivets gleder. vil
båtforeningen prøve å legge ut en flåte
nær den nye opptrekkssliPPefl. Flåten er
anskaffet gjennom hyggelig samarbeide
med Jernbeton i Trondheim. og tenkes
utlagt på vårparten, dersom alt går i
orden...

SØKNAD PÅ BARNEHAGEPLASS 1983/84
For barnehageåret 1983/84 skal det tas opp barn til følgende barnehager i
Malvik kommune:

Hommelvik barnehage 4 — 6 — 9 timers plasser, aldersgrUPpe 3—7 år.
Saksvik barnehage: 4 — 6 — 9 timers plasser. aldersgrUpPe 3—7 år.
Familiebarnehagefl 6 — 9 timers plasser. aldersgruPPe 0—7 år.

Fra hØsten 1983 er det anledning til å søke på delte plasser i Hommelvik
og Saksvik barnehage.
I følge opptakskriteriene tas barn opp for I år ad. gangen.
ALLE INTERESSERTE MÅ DERFOR SØKE ~Å NYTE, SELV OM
DE ALLEREDE HAR BARNEHAGEPLASS ELLER HAR SØKT OM
PLASS TIDLIGERE.
SØknadsskjema og ytterligere opplysninger fås ved henvendelse til sosial-
kontoret tlf. 97 02 03, Hommelvik barnehage tlf. 97 05 66 eller Saksvik
barnehage tlf. 97 68 60.

SØknad send..es Malvik sosialkontor, 7550 Hommelvik innen 1. april 1983.Sosialsjefefl

SYKEPLEIER
til hel stilling i Malvik kommunes hjemmesykePleievirksomhet Ønskes for
snarlig tittredelse.
Stillingen er midlertidig opprettet til 01.04.84. Lønnstrinn 13—18.
Søker med spesialutdanning i psykiatri foretrekkes.

Helseattest av ny dato framlegges fØr tiltredelse.
Søkere bør disponere egen bil. Vanlige kommunale tilsettingsforhold.
Ytterligere opplysninger i tlf. 07-97 02 03, sykepleiesjefen linje 273.

SØknad vedlagt attester/vitnemål sendes Malvik Sosialkontor,
7550 Hommelvikinnen 7. mars 1983.

(Dreggen)
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52. PENSJONISTEN

i •1

Petter Hernes på Midtsandan har med sine 88 år vært pensjonist i 18 år. Han er født på Frosta og kom med sine
foreldre til Malvik da de kjøpte eiendommen Stav Vestre. Han var da 10 år. Etter å ha deltatt i gårdsarbeidet en del
år i sin tidligste ungdom gikk han på skogskolen på Steinkjer i 1916/17, og etter litt forskjellig arbeid ei tid søkte
han og fikk stilling som skogvokter, seinere skogfullmektig i Statens skoger i Hattfjelldal. Der ble han boende med
sin familie i 40 år til han 70 år gammel ble pensjonist.
Statsskogene i Hattfjelldal har store områder, forteller han. Hver vinter hadde han om lag 100 mann i skogsarbeid,
50—60 mann med øks, tigersvans og barkspade, og 30—40 mann med hester for framdrift av tømmeret til nærmeste
elv for fløyting. Da områdene var så store ble det ofte han måtte overnatte i de faste stasjoner i skogskoiene. På
sommers tid var båten framkomstmidlet på Røssvatn og om vinteren ble det brukt ski til ut i mai måned. Ellers var
det ofte kaldt om vinteren, opptil 35—40 grader.
I skog og fjell var det et eldorado den gang for jakt på elg, mindre vilt og fugl, og stor fisk var det i alle vatn.
Røssvatn var like ved, og Børgefjell ikke langt unna. Laksen gikk også opp i elvene, men den kom litt seint på
sommeren. Etter 40 år i Hattfjelldal kjenner han flere folk der enn her i Malvik, skjønt nå vokser det også opp en ny
generasjon der, sier han.
Petter Hernes bygde seg hus på byggetomt på heimegården da han ble pensjonist i 1965, og den som har eget hus
har alltid noe å holde på med, kan han fortelle, når vi spør om hva han fordriver tida med som pensjonist.
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Hommelvik Skolek.r er 10 år og jubilerer
I mars 1973 tok Hommelvik Korfore

ning initiativ til å starte et barnekor i
Hommelvik. Det ble nedsatt en komite
bestående av Tor Haldberg, Jorunn
Lundemo og BjØrn Jensen som i samar
beid med rektor Thorleif Bratvold for
beredte starten av koret.

9. oktober 1973 ble elever fra 4.—7.
klasse ved Hommelvik skole og foreldre
invitert til et orienteringsmØte om opp
legg og drift av koret. 45 elever meldte
seg som interesserte og koret kom straks
i gang med faste Øvelseskvelder en gang i
uka. Johan Ingstad ble valgt til formann i
skolekorets styre. I-Jan utarbeidet også
lover og retningslinjer for koret. Ellinor
Korstad var dirigent de to første årene.
Skolekoret var i denne tiden administrert
av Hommelvik Korforening, men fra
høsten 1975 kom foreldrene mer aktivt
med i arbeidet. Fra høsten 1975 og ut
året 1977 var Øyvind Østvang dirigent.
Fra januar 1978 ble koret dirigert av Tor
Haldberg som opp gjennom alle årene
har vært og fremdeles er til uvurderlig
hjelp og støtte for skolekoret på det
musikalske planet. Han var dirigent fram
til 1981, da korets nåværende dirigent
Terje Snustad tok over.

I jubileumsåret har Hommelvik Skole-
kor 36 medlemmer i alderen 10 16 år.
Aspirantkoret som i mange år har vært i
drift under ledelse av Kan Rosvold har
nå 19 medlemmer fra 2. og 3. klasse.
Styret består i år av 5 foreldrerepresen
tanter, I representnat fra Hommelvik
Korforening og I fra Hommelvik skole.
Koret har også en aktiv foreldreforening
som arbeider for å støtte koret Økono
misk. De har den siste tiden lagt ned et
stort arbeid for å skaffe koret en fane til
jubileumsfeiringen.

10-årsjubiléet skal markeres med en
rekke konserter:

Søndag 13. mars kl. 18.00 arrangeres
en konsert i konsertsalen på Ringve i
samarbeid med Åsvang skoles jentekor.

Fredag 18. mars kl. 18.00 blir det kon
sert i Folkets Hus, Hommelvik. Her skal
også Åsvang skqles jentekor delta.

Onsdag 8. juni: Konsert i Vår Frues
kirke, Trondheim.

Onsdag IS. juni: Konsert i Hommelvik
kirke.

Fredag 10. juni blir det arrangert en
jubileumsfest for korets medlemmer og
foresatte og noen spesielt innbudte gjes
ter.

Til slutt i sesongen skal koret delta ved
en landsomfattende koifestival for
barne- og ungdomskor på Stranda.
Sunnmøre, 24.—26. juni.

Hommelvik skolekor har markert seg
positivt både når det gjelder musikalsk

kvalitet og oppførsel ved lignende kor
festivaler tidligere, og er fine represen
tanter for heimbygda. Koret Øver nå
flittig på programmet for en travel og

begivenhetsrik sesong. Vi håper at riktig
mange slutter opp om konsertene. Mye
fin korsang blir å få høre!

J.B.

~.I MALVIK KOMMUNEL J
Malvik bygningsråd har i møter den 2 1.10.82 og 10.02.83 vedtatt følgende
forslag til reguleringsplaner:

1. Reguleringsplan for Sannan med reguleringsbestemmelser.
Reguleringsplan omfatter blant annet gang — sykkelveg langs E6 fra
Havnevegen til Smedplassen. E6 er også justert i området ved Smed-
plassen. Planen viser ny bru over Homla fra Havnevegen til Sannan. På
Sannan omfatter planen i tillegg området mellom E6 — KorntrØvegen —

Sannanvegen — Sandmarkvegen og deler av Liavegen.

Reguleringsplan for Malvik Sentrum med bestemmelser.
Forslaget baseres på nåværende situasjon, men endrer en del på trafikk-
forholdene ved at det foretas en avkjØrselsanering mot E6.

3. Reguleringsendring for Grønberg, innregulering av felles avkjørsel
i Svahyllan.

Planen berører følgende eiendommer:
Gnr. 49, bnr. 99, 229. 34, 82, 83, 62, 228 og 221.

Ovennevnte reguleringsplaner m/bestemmelser er i h.t. bygningslovens
§ 27 nr. 3, lagt ut til offentlig gjennomsyn ved Teknisk kontor, Hommel
viL i 3 uker.

Eventuelle merknader til planforslagene må være kommet inn skriftlig til
Malvik bygningsråd innen 3 uker fra d.d.

Malvik bygningsråd

MALVIK SYKEHJEM
Ved Malvik sykehjem er følgende stillinger ledige:

Off. godkj. sykepleiere — dagtjeneste — 1 1/2 stilling.
Stillingene ønskes besatt snarest.
Arbeidstakere ansettes i kommunen på de vilkår som til enhver tid
framgår av gjeldende lover, reglement og tariffavtaler.
2% pensjonsinnskudd.

Opplysninger vedrørende stillingene fåes ved henvendelse til styrer,
tlf. 07/97 01 60 og 07/97 00 03.

Søknad med kopi av attester, vitnemål og offentlig godkjenning sendes
Malvik sykehjem, 7550 Hommelvik.

Helseattest vil bli krevd ved tiltredelse.
SØknadsfrist 14. mars 1983.

KONTORASSISTENT — VIKAR
Kommunekassereren søker vikar for en assistent i ca. 14 måneder.
Forfallende arbeid. Det legges vekt på praksis i punching.
Lønn etter ansiennitet i trinn 6 14, kr. 69.596.— — 91.139.— pr. år.

Nærmere opplysninger: TIf. 07-97 02 03, kommunekassereren.

Søknad med vitnemål- og attestkopier sendes Kommunekassereren i
Malvik, 7550 Hommelvik, innen 7. mars 1983.
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Under denne vignetten vil Hom
melvik Idrettslag med hovedstyre og
underavdelinger presentere seg for
Bygdebladets lesere i ukene fram
over, dette som et ledd i forberedel
sene til markeringen av vårt 60-års-
jubileum i 1984.

HIL ble stiftet 15. september 1924
og har som alle frivillige organisa
sjoner fristet en skiftende tilværelse
opp gjennom årene. Siktemålet har
imidlertid alltid vært å nå fram til
flest mulig av våre unge og eldre
idrettsutØvere med det positive bud
skap som ligger i all god idrett: En
sunn sjel i et sunt legeme.

I den meget vanskelige tiden vi nå
~tjenopplever med stor lediggang for
mange, er det desto mer nødvendig
for de unge å ha noe organisert virk
somhet å bruke fritiden til. Derfor
vil HIL i tiden framover våren -83
kjøre forskjellige kampanjer for å
Øke vär medlemsmasse som vi me
ner er for lav i forhold til antall
innbyggere i området.

En stØrre medlemsstokk vil gi oss
en bedre Økonomi som igjen setter
oss i stand til å bedre våre tilbud om
positiv idrettslig aktivitet til dem
som er interessert i å drive idrett.

Av de aktiviteter vi for tiden ar
beider med, vil vi i hovedstyret
nevne følgende: Som en del av oss
ski-glade hommelvikinger allerede
har lagt merke til, har laget med

qvelvillig kommunal garanti, gått til
nnkjØp av en ny snØskuter med

nødvendig tilleggsutstyr til ca.
45.000 kroner. Denne, sammen med
den gamle, tenkes brukt til å holde
skilØypene i marka vel preparerte
hele ski-sesongen. (Nærmere om
lØyper og traséer vil skiutvalget
gjøre rede for senere).

Ellers har vi satt i gang forbere
dende arbeider for å bygge et kom
munalt vinteridrettssenter på Jerv
skogen hvor de fleste vinteridretts
aktiviteter vil være representer.

Øya-anlegget er ennå på langt nær
fedig utbygget, og vi er på forskjel
lige plan i aktivitet for å gjøre dette
anlegget til å bli den perlen av en
idrettsplass som den egentlig skulle
være. Det er bare få idrettslag i
Trøndelag som har et slikt anlegg
med de muligheter dette innebærer
når det først er ferdig utbygget.

Endelig ser det ut til at også
Malvik kommune skal få en lenge
etterlengtet idrettshall i og med at en
slik vil bli bygget på Vikhamar. Vi
som driver hall-baserte idretter, som
f.eks. håndball, ser virkelig fram til å
slippe den lange og tidkrevende pro
sess det er å måtte reise til Trond
heim for både trening og for å spille
«hjemme»- og bortekamper.

Som leserne kan se av dette og
senere innlegg fr avåre underavde
linger, foregår det ting også i HIL,
og aktivitetsnivået er selvsagt be
stemt av våre medlemmer til enhver
tid. Bli med du også yte ditt til at
Hommelvik skal bli et bedre og
triveligere sted å bo og virke i, tegn
deg som medlem av ditt idrettslag.

Med dette vil hovedstyret håpe at
vare representanter vil bli vel mot
tatt under de forskjellige tiltak vi vil
sette ut i livet i løpet av våren -83.

LENGDE:

Med hilsen
HIL hovedstyret.

Gutter 1972:
I. Johan Haagenstad, Hommelvik 1.85
2. Hågen SolemslØkk. Glimt 1.80

Gutter 1969:
I. Jon Olav Aursand, Sjetne
2. Geir Holstad, Byåsen
3. Åge Kvål, Hommelvik

Menn Senior:
I. Geir Reberg, Hommelvik

Jenter 1972:
I. Jannicke Aursand, Sjetne
2. Anne Elvedal, Hommelvik

Jenter 1971:
I. Ida Skaaret, Hommelvik
2. Unni Elvedal. Hommelvjk
3. Lena Bae, Hommelvjk
4. Anne M. Lein, Hommelvjk

Jenter 1970:
1. Sissel Nevermo, Hommelvik

Jenter 1968:
I. Irene Hognestad, Byåsen
2. Hege Almhjell, Byåsen
3. Anne C. Hagen, Hommelvik

Jenter 1967:
I. Kjersti Knutsen, Malvik 2.35

Jenter 1965:
I. Lisa Berg, Hommelvik 2.26

HØYDE:

Menn senior:
I. Geir Reberg. Hommelvik 1.35

Jenter 1972:
1. Kjersti Bakke, Hommelvik 0.95

Jenter 1971:
I. Ida Skaaret, Hommelvik
2. Janne Reberg, Hommelvjk
3. Unni Elvedal. Hommelvik
4. Anne M. Lein, Hommelvik
5. Lena Bae, Hommelvik

Jenter 1970:
I. Sissel Nevermo, Hommelvik 1.19
2. Randi Klokkerhaug, Hommelvik 1.08
3. Hilde Hesselberg, Byåsen 1.00

Jenter 1965:
I. Lisa Berg, Hommelvik 1.10

2.39
2.29
2.27

~

2.87

På skyttertinget i Bærum for en tid
tilbake ble Sin Landsem i Muruvik av

2.03 presidenten i Norges Idrettsforbund til-
1.83 delt Kongepokalen som beste kvinne-
1.68 lige miniatyrskytter i Norge i 1982.
1.59 Det er den fØrste Kongepokal noen

idrettsutøver i Malvik har vunnet.
Ikke lenge etter ble hun i Århus i

2.05 Danmark også nordisk mester i minia
tyrskyting andre året på rad.

Bygdebladet gratulerer.

Dette er Hommelvik Idrettsiag (HIL)
2.47
2.39
2.19

0.95
0.95
0.90
0.75
0.70

HOMMELVIK IDRETTSLAGS
STEVNE I LENGDE OG
HØYDE UTEN TILLØP

Kongepokalvinner

2. Randi Klokkerhaug, Hommelvik 1.92
3. Hilde Hesselberg, Byåsen 1.88
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Vårlengsel
Æ går og veinte at vår’n ska kåmmå
og skåppå liv i ein dau natur,
me fØggelkvitter og lange dåggå
og reir pånytt i kvart starribur.

Æ stoinne fram te at blåveisknoppan
ska smyg sæ fram millom vissin strå.
Da veit æ sekkert at vår’n ha kommi,
og natur-oinnere vi får sjå.

Og snart kjem kvitveisa me på lage
— hu reie opp te ei himmelseng,
me blomsterlakan så oskylds-kvite
hu skjule grå-lætt i mark og eng.

Æ treng itj presten og menigheita
når bære hØgti æ roint mæ sjer.
Sjå kvitveisfiokken kreng gammel
stØbben
dem bøye nakken — som om dem ber.

Æ går og veinte at vår’n ska kåmmå,
for kanskje æ itj nån flere får
— men vare hælsa og æ får låvvå —

æ stoinne ailt imot neste vår.
E.O.S.

Stor operettekveld
i Hommeivik

Hommelvik Musikkorps’ operette
kveld i Folkets Hus 18. februar ble en av
de store kvelder for sang- og musikklivet
i Hommelvik. Det var trampeklapp i
begge de fullsatte salene for et rikt utvalg
av de mest kjente operettemelodier og
musicals.

Hommelvik Musikkorps under ledelse
av sin dirigent Tor Haldberg innledet
med smektende toner fra «Den glade
enke» og senere på kvelden fra «Spelle
mann på taket» og «Jesus Christ super
star».

Kan Rosvold og Borghild Sonstad tol
ket kjente operettemelodier fra «Flagger
musen» og det var duetter av Karl Ros-
vold og Jan Erik Berntsen fra «Okla
homa», «West side story» og «My fair
lady», akkompagnert av Hommelvik
Musikkorps og Borghild Sonstad.

Hommelvik Korforenings innslag i
kveldens program var fra «Sommer i
Tyrol». med Jon Ellingsen som dirigent,
og Sissel Haldberg og Elinor Korstad,
akkompag~ert av Tor Haldberg på
piano, fr~mfØrte sanger og toner fra
«Sound o~i Music». Arbeiderlagets tea
tergruppe med sine revysanger og Jan
Erik Berntsen og Gustav Lorentsen sto
for det mere humoristiske innslaget, med
de sistnévnte som gode konferansierer.

Alt i alt en meget vellykket operette
kveld.

Roinnsnu -81
Husk festen 12. mars: Eriks fra Rennebu
spiller. Styret

Vikhamar 13.3

DU~DU KJØR R
S FARI RALLY

— . .~

Gatens ~
Lov ~ ~AII

»HI~Y 0! tê PÅ?

ÅDULEVORD HICHTS

: ~— ~. . 4:

Kl. 20.00 16 år

Hommelvik 16.3

~

FILMCO r

MALVIK KOMM. KINOER
Redigert av Harald Byberg

Vikhamar 6.3 Hommelvik 9.3

EDGAR RICE BURROUGHS

~J~VULKAN’~
ØYAS

EMME’
LIGHET

Kl. 18.00

12 år

Stamnq

PATRICKWAYNE

) SVNCRON

Bowen Tyler strander på Øya Caprona i 1916. Tre år senere
blir hans bØnn om hjelp funnet flytende utenfor kysten av
Skottland. Tyler beskriver også forhistoriske botaniske arter
og steinaldermennesker. Tylers venn. Ben McBride, over-
taler The Times til å sende en ekspedisjon til denne mys
tiske Øya. Tre mann og en kvinne flyr til Caprona som
ligger skjult av isfjell. De klarer så vidt å komme over
fjellene og blir straks angrepet av en kjempeØgle.

For de to brØdrene Raymond og Chuco
Avila dreier livet seg stort sett om gamle
biler og ombygging av slike. Og hver week
end samler ungdommene seg for å kjøre
opp og ned hovedgaten i sine fargerike.
store biler. Å vise seg fram er viktig. Men
for Raymond er også framtiden viktig. Han
vil gjerne selv ha et skikkelig bilverksted.
og bli sin egen herre, og ikke minst Ønsker
han å gifte seg med den vakre Shady.

For minstebroren Chuco derimot, ser
livet annerledes ut. Han har vanskelig for å
holde på en jobb, og bruker nesten all sin
tid på gategjengen VGV og å krangle med
andre gjenger i strØket. Rivaliseringen går
på å

— .~. ~a.*,

r~‘~ ~-

~ ‘~~: ~ -

‘~—~

k
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LOUIS MALLE filmen

ATLAWTIC tITY~ ~A
BURT LANGASTER
SUSAN SA11ANDON

Elsker, helt, niil]ionær og morder

Kl. 20.00

16 ar

KL 18.00 7 år


